

## MSM MENGGIATKAN PROGRAM HIJAU DAN KELESTARIAN SECARA AKTIF

**PRAI, NOVEMBER 19, 2021** – Sempena sambutan Hari Alam Sekitar Negara 2021, MSM Malaysia Holdings Berhad (Kumpulan MSM) melalui anak syarikat milik penuhnya, MSM Prais Berhad (MSM Prais) merupakan antara 3 pemenang terbaik dalam Pertandingan *Household E-Waste Collection Hero* anjuran Jabatan Alam Sekitar (JAS) Pulau Pinang dengan kerjasama Majlis Bandaraya Seberang Perai dan Majlis Bandaraya Pulau Pinang.

MSM Prais berjaya menggondol tempat ketiga dalam kategori Industri dengan kira-kira 500kg sisa elektrik dan elektronik (*e-waste*) berjaya dikutip dalam tempoh lima hari dari 7 November hingga 12 November 2021 oleh lebih 400 petugas MSM Prais melalui promosi strategik program kesedaran alam sekitar.

Ketua Pegawai Eksekutif Kumpulan MSM, Syed Feizal Syed Mohammad berkata penyertaan dalam program itu adalah sebahagian daripada program kelestarian MSM sebagai peningkatan rangka kerja Alam Sekitar, Sosial dan Tadbir Urus (ESG). Ia mencerminkan sokongan MSM terhadap kenyataan negara semasa Persidangan Perubahan Iklim Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu - COP26 baru-baru ini.

“Komitmen yang ditunjukkan oleh petugas MSM Prais adalah bukti sebenar bahawa setiap warga MSM memainkan peranan aktif dalam mengimbangi keperluan antara operasi perniagaan dan memelihara alam sekitar, selaras dengan tema Hari Alam Sekitar Kebangsaan “Alam Sekitar Tanggungjawab Bersama”. Kami akan terus meningkatkan rangka kerja ESG dalam Kumpulan MSM dan membawa impak kelestarian yang positif melalui pelbagai inisiatif”, tambah beliau lagi.

Pada 13 Oktober 2021, MSM Prais telah menandatangani Sijil Jalinan Kolaborasi dengan JAS Pulau Pinang bagi pelancaran inisiatif hijau dalam memelihara dan memulihara alam sekitar. Sebelum usaha *e-waste*, MSM juga telah menyertai program ESG bersama JAS Pulau Pinang bagi program penanaman sebanyak 700 anak pokok bakau yang telah dijayakan oleh Persatuan Kebajikan Nelayan-Nelayan Pulau Pinang (PIFWA) dipersisir kilang penapisan MSM Prais bagi membantu mengindahkan lagi persekitaran landskap. MSM kekal komited untuk memainkan peranannya ke arah menambah baik persekitaran alam sekitar.

**-TAMAT-**



### **Maklumat MSM Malaysia Holdings Berhad (MSM)**

MSM Malaysia Holdings Berhad (MSM) adalah pengeluar gula bertapis terkemuka di Malaysia yang terlibat dalam pengeluaran, pemasaran dan penjualan produk gula bertapis di bawah jenama. Syarikat ini menjalankan perniagaan terutamanya melalui dua anak syarikatnya, MSM Prai Berhad dan MSM Sugar Refinery (Johor) Sdn Bhd. Di samping itu, MSM juga mengendalikan syarikat logistik - MSM Logistics Sdn Bhd. Pada masa ini, kapasiti pengeluaran tahunan MSM mencecah 2.05 juta tan gula bertapis. Pada tahun 2020, MSM mengeluarkan sebanyak 1,010,215 tan gula bertapis, di mana 270,628 tan adalah untuk pasaran eksport. Ketika ini, MSM menguasai 60% majoriti syer pasaran domestik. Ditubuhkan pada 10 Mac 2011, MSM disenaraikan di Pasaran Utama Bursa Malaysia Securities Berhad pada 28 Jun 2011 dengan modal pasaran sebanyak RM 401 million setakat 31 Disember 2020. MSM menggabungkan kejayaan ekonomi bersama perlindungan alam sekitar dan tanggungjawab sosial untuk masa depan yang mampan. MSM juga menawarkan pelbagai rangkaian produk daripada gula bertapis putih pelbagai saiz sehinggalah ke gula perang halus. Kesemua produk ini telah dipasarkan dan dijual di dalam pelbagai bentuk pilihan pembungkusan di bawah jenama "Gula Prai". MSM juga turut menjual 'molasses' sejenis produk sampingan yang dihasilkan menerusi proses penapisan gula hingga ke produk penyulingan dan penghasilan etanol, makanan haiwan dan yis di kalangan lain-lain produknya. MSM menjual ke seluruh rangkaian pengguna di Malaysia dan juga negara-negara lain secara langsung dan tidak langsung menerusi pedagang, pemborong dan pengedarnya. Para pelanggan termasuklah syarikat-syarikat besar yang terlibat di dalam industri makanan dan minuman, farmaseutikal, perhotelan, restoran, rangkaian kedai-kedai makanan serta pengguna isirumah.

Untuk maklumat lanjut, sila layari [www.msmsugar.com](http://www.msmsugar.com)

### **Pernyataan Berpandangan Ke Hadapan**

Beberapa pernyataan dalam laporan ini mengenai operasi MSM adalah berbentuk pernyataan yang berpandangan ke hadapan. Pernyataan ini boleh dikenal pasti dengan kata-kata kunci seperti "percaya", "menganggarkan", "mengharapkan", "menjangka", "berhasrat", "mungkin", "akan", "merancang", "prospek" dan perkataan lain yang mempunyai maksud yang berkaitan dengan perbincangan mengenai prestasi operasi atau kewangan masa hadapan. Pernyataan ini berkaitan dengan rancangan, objektif, matlamat, strategi, operasi dan prestasi masa hadapan MSM. Keputusan dan hasil sebenarnya mungkin berbeza daripada yang diunjurkan dalam mana-mana pernyataan yang berpandangan ke hadapan disebabkan oleh pelbagai peristiwa, risiko, ketidakpastian dan faktor lain yang terlibat. Kami tidak berhasrat atau tidak menanggung apa-apa obligasi untuk mengemas kini atau meminda mana-mana pernyataan yang berpandangan ke hadapan, sama ada disebabkan oleh maklumat baharu, peristiwa masa hadapan atau sebaliknya.

### **Untuk pertanyaan media sila hubungi:**

**Siti Noorbaya Mohd Yunus**  
+603 2181 5018 ext. 158  
+6016 677 6118  
[noorbaya.my@msmsugar.com](mailto:noorbaya.my@msmsugar.com)

**Syahidah Ismail**  
+603 2181 5018 ext. 154  
+6019 225 9705  
[syahidah.i@msmsugar.com](mailto:syahidah.i@msmsugar.com)